
 
  
 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  
VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING 1 oktober 2024 (på Sinntorp) 
   
Närvarande  Frånvarande 

Jan Berntsson  Gisela Magnusson 

Lina Gustavsson 

Manuela Gustavsson (via tfn)   

Tuija Riuttanen   

Karin Andersson 

Cecilia Ericsson 

Hanna Lundqvist 

Monica Rohland 

Åse Arnvik 

 
 
 
Mötets öppnande 
Jan hälsade mötesdeltagarna välkomna och öppnade mötet. 

 

Dagordningen 
Publicerad i styrelsens Facebook-grupp, så alla hade sett den innan. Godkänd. 

 

Val av justerare 
Lina valdes till justerare. 

 

Närvaro 
Nio deltagare, så mötet är beslutsmässigt. 

 

Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
Föreningens sektioner 
 

Tävling 

a. Summering KM 

Söndagen den 22 september gick Vinirs KM av stapeln på Klevsviks gård. Fint och soligt höstväder, 

extra många tävlingsekipage, nytt för i år barnklasser och kul med så många besökare, åskådare och 

påhejjare. Så många att caféet sålde slut på allt ätbart. Populär ”marknadsgata”. Varit mkt jobb för 

tävlingsansvariga innan och under, men fått feedback från bl a nöjda tävlande och domare, att 

eventet var väl arrangerat och organiserat.   

 

Några av vandringspriserna behöver bytas ut då de inte är så fina längre, slitna och trasiga. Det är T8 

Ungdom som är skänkt av Stall Sinntorp och T8 Ungdom, skänkt av Stall Lindfjäll. Fråga ställs till 

resp stall om de vill skänka nya priser. Detta ombesörjs av Karin och Tuija. 

 

 

 



 

 

b. Datum för 2025 års KM fastslås inom kort. 
 

Ungdom 

Enkät kommer gå ut från Sif och från Vestur angående önskade ungdomsaktiviteter. 

 

Fritid 

           a. Planerade aktiviteter  

-stickjunta var 3:e söndag med start 6 okt, pågår fram till jul, uppehåll över helgerna med      

fortsättning sedan tom februari -25. 

- Hubertusjakt på Sinntorp 3 november. 

- fallteknik, Lena Liedberg återkommer om datum. 

 

Nuvarande ansvariga i Vinir Fritid (Karin, Johanna, Monica, Pia och Cecilia) fortsätter arbetet fram till 

årsmötet 2025. Då lämnar de, efter 10 år, över fortsatt arbete inom Fritid till nya. Cecilia fortsätter dock med 

hjälp av nya krafter. Cecilia författar text och lägger ut om behovet till sektionen. 

 
Ekonomi 

a. Uppdatering 

Förslag att ny kassör i föreningen blir Hanna Lundqvist. Hanna ersätter Gisela Magnusson. Jan 

kontaktar Gisela. 

b. Ersättning till nyckelpersoner vid större evenemang.  

Ersättning skall utgå till vissa nyckelpersoner såsom tävlingsledare, sekretariatansvarig, 

funktionärsansvarig, caféansvarig vid större tävlingar. Jan tar fram blankett för ändamålet. 

 

Beslut: Beslutas att ersättning utgår med 500 kr för nyckelpersoner enligt punkt b Ekonomi ovan. 

Ordförande jämte kassör beslutar gemensamt om utbetalning av ersättningen på blankett. 
 

 

Övriga frågor  

• Hemsidan: Lina fortsätter övertagandet av hemsidans administration via kontakt med Mats Adler. 

• SIF Höstmöte: Mötet äger rum 16-17 november. Någon mer som vill åka och representera Vinir 

och återkoppla info till styrelsen? Jan lägger ut fråga på Fb-sida. 

• Klubbkläder: Intresseförfrågan ut på Fb om intresse finns för fler vita reflexvästar typ 

funktionärsvästarna. En sponsring från Vinir; ”Vinir sponsrar din säkerhet”  

• Uppdateringar: 

-Bildandet av distriktet ”Västra Götaland”: Arbete och möten fortgår med deltagande av 

ordförande i resplokalförening, bildandet av styrelse mm klart förhoppningsvis till årsskiftet. 

Uppdatering Vestur/Sävebanan: enkät kommer tas fram avseende Vestur och Sävebanan. 

• Hållbarhetskartläggning för Sif-anslutna lokalföreningar: enkäten fylldes i av styrelsen 

tillsammans. 
 

Nästa möte (plats & tid)  
Måndag den 25 november kl. 19.00 på Sinntorp. 

 

Mötet avslutas 

Vid protokollet: Åse Arnvik                                   

 

 

 Justerat: via mejl av Lina Gustavsson 241022 


